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22 april 2025 

Opvang amv’ers Steenbergerhoeve 

 

 

 

Geachte heer, mevrouw, 

 

Middels deze raadsbrief informeren wij u over ons besluit om het voorgenomen 

besluit om 50 amv’ers op te vangen op de locatie Steenbergerhoeve in te 

trekken. Dat betekent dat wij definitief afzien van de opvang van 50 amv’ers in 

de Steenbergerhoeve en ook afzien van de aankoop van het pand. 

 

Achtergrondinformatie 

Het college heeft begin december 2024 een voorgenomen besluit genomen om 

50 amv’ers op te willen opvangen op de locatie Steenbergerhoeve. Onderdeel 

van het collegebesluit uit december 2024 is het voornemen om de 

Steenbergerhoeve aan te kopen om daarmee als gemeente regie te houden. Op 

basis van het collegebesluit zijn vier informatieavonden georganiseerd om de 

samenleving te informeren en vragen en zorgen op te halen. Wij hebben u op 

25 februari jl. geïnformeerd dat het wenselijk is om met het COA in gesprek te 

gaan om te bekijken welke afspraken, maatregelen en aanpassingen van de 

conceptbestuursovereenkomst noodzakelijk zijn om rekening te houden met de 

bezwaren en zorgen vanuit de samenleving. De aangenomen motie van uw 

raad en toezegging uit de brief van 25 februari jl. zijn onlangs met het COA 

besproken. 

 

Geen opvang van 50 amv’ers op één locatie 

Uit de beantwoording van het COA concluderen wij dat opvang van 15 amv’ers 

op één locatie momenteel niet haalbaar en uitvoerbaar is. Het antwoord van 

het COA is als bijlage toegevoegd aan de raadsbrief. Het college trekt op basis 

van de aangenomen motie de conclusie dat er onvoldoende draagvlak is om af 

te wijken van het handelingskader om 50 amv’ers op één locatie te willen 

opvangen. De gesprekken met het COA hebben tot dusver ook geen uitzicht 

opgeleverd dat de opgave kan worden gerealiseerd binnen het gemeentelijk 

handelingskader. 

 

Geen aankoop van de Steenbergerhoeve 

In december 2024 is er een concept-koopovereenkomst opgesteld om de 

Steenbergerhoeve aan te kopen voor de opvang van 50 amv’ers op één locatie. 

Deze concept-koopovereenkomst heeft niet geleid tot een definitieve 

overeenkomst. Door ons besluit om af te zien van het plan om 50 amv’ers op 

één locatie op te vangen, is de aankoop van de Steenbergerhoeve niet langer 

wenselijk en noodzakelijk. De locatie is financieel niet haalbaar voor het 

huisvesten van kleinere aantallen. Om over te kunnen gaan tot aankoop is het 

noodzakelijk dat er overeenstemming is met het COA. Aangezien er geen 

overeenstemming is met het COA is het momenteel niet haalbaar en wenselijk 

om over te gaan tot aankoop van het pand.  
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Vervolg 

De opgave voor onze gemeente blijft staan. Het raadsbesluit van september 

2024 kent een opgave om 50 amv’ers te huisvesten. Wij zullen de ontstane 

situatie bespreken met de provincie Drenthe en aan de PRT Drenthe 

(provinciale regietafel). Hierbij zullen wij aandacht vragen voor het feit dat de 

huidige wijze van financiering en organisatie vanuit het Rijk onvoldoende 

rekening houdt met de situatie van plattelandsgemeenten. Drenthe is een 

provincie met veel kleine kernen en de wijze van opvang hoort daar ook 

rekening mee te houden. Het is wenselijk om meer flexibiliteit in regelgeving en 

financiering te hebben om kleinere eenheden te kunnen realiseren. Dit zal een 

gunstig effect hebben op het draagvlak in de samenleving, omdat kleinschalige 

opvang meer in verhouding staat tot de omvang van plattelandsgemeenten. 

 

Wij willen de komende periode onderzoeken op welke wijze er in Drents 

verband gezamenlijk kan worden opgetrokken voor een andere wijze van 

organisatie en financiering, zodat de uitvoering kan voldoen aan de wens van 

kleinere gemeenten en daarmee ook aan het gemeentelijk handelingskader De 

Wolden.  

 

Het college beseft zich terdege dat dit vraagstuk veel van de samenleving en 

de gemeenteraad vraagt. Wij zullen u daarom de komende tijd blijven 

informeren over de voortgang. Wij gaan ervan uit dat wij u voor nu voldoende 

hebben geïnformeerd en dat de motie hiermee is afgehandeld. 

 

 

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders, 

 

 

 

Roelof Pieter Koning Inge C.J. Nieuwenhuizen 

gemeentesecretaris burgemeester 

 

 

 

 


